
Zápis ze zasedání školské rady při Gymnáziu Olgy Havlové, 
Ostrava-Poruba, příspěvkové organizace 
dne 14. března 2023 
 
Přítomni:  
Ing. Alexandra Arencibia, Mgr. Gabriela Mariánková, doc. Mgr. Marek Otisk, Ph.D., 
Ing. Michaela Řeháková, PhDr. Jiří Sovadina 
 
Hosté:  
Mgr. Jana Huvarová – ředitelka školy 
            
Omluveni: 
Ing. Tomáš Kotyza 
 
Program: 
 

1. Zahájení 
2. Mandát členů ŠR, volby do ŠR 
3. Projednání návrhu rozpočtu a Zprávy o činnosti a plnění úkolů za rok 2022 
4. Připomenutí oslav 50. výročí založení školy 
5. Inspekce ČŠI – seznámení s inspekční zprávou 
6. Zhodnocení 1. pololetí 
7. Úspěchy žáků v 1. pololetí 
8. Největší investiční akce 
9. Různé  

 
 
ad 1: 
Předsedkyně školské rady zahájila schůzku a seznámila přítomné s programem, který 
byl přijat. 
 
ad 2: 
Přítomní diskutovali o budoucím fungování Školské rady. Vzhledem k prodloužení 
mandátu členů ŠR v době epidemie COVID-19 vyprší v květnu 2023 mandát Mgr. 
Gabriele Mariánkové. Členové rady souhlasili s konáním doplňovacích voleb na toto 
uvolněné místo v dubnu t. r. (v době třídních schůzek). Ředitelka školy vyjádřila 
poděkování Mgr. Gabriele Mariánkové za práci ve ŠR.  
 
ad 3: 
Školská rada projednala návrh rozpočtu a Zprávu o činnosti a plnění úkolů za rok 2022.  
Přítomní byli ředitelkou školy seznámeni s výsledky hospodaření z hlavní a doplňkové 
činnosti. Rozpočet je vyrovnaný, výsledky hospodaření splňují všechny požadavky, 
které zřizovatel ukládá. Celkový výsledek hospodaření organizace (díky doplňkové 
činnosti) za rok 2022 je zisk ve výši 285 617 Kč. Po schválení zřizovatelem bude dle 
zákona č. 250/2000 Sb. zlepšený výsledek hospodaření převeden do rezervního fondu 
organizace.  
  
ad 4:  
Ředitelka školy rekapitulovala průběh oslav 50. výročí školy, které byly vyhodnoceny 
jako úspěšné.  



 
ad 5:  
Členové Rady byli seznámeni s průběhem a výsledkem inspekce ČŠI z února 2023. 
Přítomným byly předána kopie inspekční zprávy. Ředitelka okomentovala závěry ČŠI, 
které označila jako jednoznačně pozitivní a pochvalné. 
 
ad 6:  
Ředitelka školy zhodnotila 1. pololetí školního roku 2022/2023. Členové byli 
seznámeni také s průběhem příprav přijímacího řízení a plánovaným počtem 
přijímaných žáků. I přes populačně silný ročník uchazečů o studium nedošlo 
k enormnímu nárůstu počtu uchazečů.  
 
ad 7:  
Přítomní byli seznámeni s úspěchy žáků v I. pololetí šk. roku 2022/2023. 
 
ad 8:  
Ředitelka školy přítomným představila největší investiční akce I. pololetí školního 
roku. Finančně, časově a organizačně náročná rekonstrukce střech (3. etapa) byla 
úspěšně ukončena. Na podzim proběhla výměna studentských šatních skříněk v jedné 
ze šaten, v současnosti se realizuje rekonstrukce vstupního prostoru, díky níž dojde ke 
zvýšení tepleného komfortu a úspoře energií.   
 
ad 9:  
Různé (integrace ukrajinské uprchlice do školního procesu) 
 
Přítomní se společně dohodli na příštím setkání, které proběhne na konci srpna 2023.  
 
 
       Ing. Alexandra Arencibia, v. r. 
       předsedkyně školské rady 
 
Zapsal: PhDr. Jiří Sovadina, tajemník ŠR 
V Ostravě-Porubě 15. března 2023 
 
 


